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Beste college van B&W en leden van de Gemeenteraad,  
 
Via deze weg willen wij, Bondi Beachclub en Beachclub Breez, onze ambities 
kenbaar maken voor wat betreft jaarrond exploitatie op het strand, ter vervanging van 
de huidige seizoensgebonden exploitatie. 
 
We merken dat door recente ontwikkelingen op het strand de kustvisie van 2018 
weer actueel wordt. Voordat er elementen uit deze concept visie vastgesteld worden, 
zoals het aantal van 1 permanent paviljoen per strandslag, willen wij onze ambitie 
kenbaar maken zodat daar wellicht in de besluitvorming rekening mee kan worden 
gehouden. 
 
Het strandbezoek in het algemeen ontwikkelt zich de laatste jaren behoorlijk en we 
merken dat er meer behoefte komt aan recreatie in de wintermaanden. Dit heeft tot 
gevolg dat jaarrond exploitatie voor diverse Nederlandse strandondernemers als 
optie wordt gezien om hun bedrijf uit te breiden en daarmee tevens beter te kunnen 
verduurzamen. 
 
Het betreft immers beter geïsoleerde panden welke naar de huidige maatstaven van 
isolatiewaarden gebouwd moeten worden. Ook is een bijkomstig voordeel dat er veel 
verkeersbewegingen van vrachtwagens, shovels en mobiele kranen 2x per jaar 
komen te vervallen. Ook de overlast hiervan op het strand zal daardoor worden 
beperkt. 
 
Met het oog op de toekomst zouden wij dan ook graag de mogelijkheid krijgen om 
dergelijke plannen uit te voeren, uiteraard onder de voorwaarden die de gemeente 
hieraan stelt. 
 
We begrijpen dat de kustvisie er als zodanig ligt en als richtlijn voor de toekomst 
fungeert, maar wij hopen dat het op dit punt bespreekbaar blijft voor enthousiaste 
ondernemers! 
 
Graag gaan wij in gesprek om onze ambities toe te lichten. 
 
Beachclub Breez 
Leon de Zeeuw 
Peter van den Berg 
 
Bondi Beachclub 
Jeroen van Zwet 
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